



26510 – Kolpin Utility Gear Rail System Double Gun Boot Mount

| ITEM | DESCRIPTION | QTY |
|------|-------------------------|-----|
| 1 | PLASTIC C-CLAMP | 1 |
| 2 | FLAT BRACKET | 1 |
| 3 | WELDED BRACKET | 1 |
| 4 | STAR TURN KNOB | 1 |
| 5 | ¼" X ¾" TRUSS HEAD BOLT | 12 |
| 6 | ¼" NYLOCK NUT | 12 |

| ITEM | DESCRIPTION | QTY |
|------|----------------------------|-----|
| 7 | BOOTTECTOR SHEATH (20035)* | 2 |
| 8 | DUST COVER | 2 |
| 9 | SPLINE | 2 |
| 10 | LOCK PINS | 4 |
| 11 | TURN KNOB | 2 |

*THIS PRODUCT MUST BE USED IN CONJUNCTION WITH THE 26400 UTILITY GEAR RAIL SYSTEM

**THE BOOTTECTOR BRACKET ACCOMMODATES EITHER THE KOLPIN GUN BOOT 4 OR THE 6.0 (SOLD SEPERATELY)



MOUNTING INSTRUCTIONS:

1. Mount the flat bracket (item 2) to the C-Clamp (item 1) making sure that the non-threaded boss in the C-clamp is facing the same direction as the circle cut out on the flat bracket. Use the supplied (4) ¼" x ¾" Truss head bolts and ¼" Nylock Nuts to attach.
2. Mount the Welded Bracket (3) to the C-Clamp provided with the 26400 Utility Gear Rail System in the same configuration as Step 1. Use with the hardware that was supplied with the 26400.
3. Insert the Plastic Spline through the center hole cutout in the Flat Bracket and the Welded Bracket.
4. Place the Dust Cover on the back of the Spline. Using the (4) ¼" x ¾" Truss Head Bolts, insert through the metal bracket and slide through the spline and Dust Cover. Secure the assembly with ¼" lock nuts, and tighten.
5. Place the Boottector Sheath (7) on the Spline (9). Attach using the Turn Knob (11) provided.
6. The C-Clamp will then slide onto the Aluminum Extrusion that is included in the 26400. Install the star turn knob after the bracket is on the rail, adjust to position and tighten.
7. Place Gun Boot into Sheath and secure by using the 4 - Pin Locks provided.



26510 – Double étrier Gun Boot pour barre à équipement Kolpin

| N° | Désignation | Qté |
|----|----------------------------------|-----|
| 1 | PINCE EN C EN PLASTIQUE | 1 |
| 2 | SUPPORT PLAT | 1 |
| 3 | SUPPORT SOUDÉ | 1 |
| 4 | BOUTON EN ÉTOILE | 1 |
| 5 | BOULON À TÊTE BOMBÉE de ¼ X ¾ po | 12 |
| 6 | ÉCROU NYLOCK de ¼ po | 12 |

| N° | Désignation | Qté |
|----|---------------------------|-----|
| 7 | GAINÉ BOOTTECTOR (20035)* | 2 |
| 8 | PARE-POUSSIÈRE | 2 |
| 9 | MANCHON À CANNELURES | 2 |
| 10 | GOUPILLE | 4 |
| 11 | BOUTON MANUEL | 2 |

*CE PRODUIT DOIT ÊTRE UTILISÉ AVEC LE SYSTÈME DE BARRE À ÉQUIPEMENT 26400.

**LE SUPPORT BOOTTECTOR PEUT SERVIR AU GUN BOOT 4 OU 6 KOLPIN (VENDUS SÉPARÉMENT).



MODE DE MONTAGE

1. Montez le support plat (2) à la pince en C (1) en vous assurant que le bossage non taraudé dans la pince en C fait face au cercle découpé dans le support plat. Utilisez les 4 boulons à tête bombée de ¼ x ¾ po avec les écrous Nylock de ¼ po.
2. Montez le support soudé (3) à la pince en C fournie avec le système à barre d'équipement 26400, en suivant la même procédure que l'étape précédente et fixez à l'aide des pièces fournies avec le système 26400.
3. Faites passer le manchon à cannelures à travers l'ouverture dans le support plat et le support soudé.
4. Installez le pare-poussière à l'arrière du manchon et fixez le tout avec 4 boulons à tête bombée de ¼ x ¾ po que vous faites passer à travers le support métallique, le manchon et le pare-poussière. Serrez avec les écrous Nylock de ¼ po.
5. Placez la gaine Bootector (7) sur le manchon (9) et fixez-la à l'aide du bouton manuel fourni (11).
6. La pince en C coulisse alors dans la barre en aluminium du système 26400. Serrez à l'aide du bouton fourni (11) après le réglage de la position.
7. Placez le fourreau Gun Boot dans la gaine et fixez à l'aide des 4 goupilles fournies.

Kolpin Outdoors, Inc.
 205 N. Depot Street, Fox Lake, WI 53933 (É.-U.)
 Tél. : (877) 9KOLPIN ou (920) 928-3118
www.kolpin.com customerservice@kolpin.com